
 

 

Επερώτηση 
 

Η προηγούμενη κυβέρνηση απαντώντας σε ερώτηση βουλευτών του ΚΚΕ είχε δηλώσει ότι μέχρι τέλος 
Ιουνίου θα παραδίνονταν το Ειδικό Σχολείο Ζακύνθου. Είμαστε στο τέλος Ιουλίου και οι εργασίες 
ολοκλήρωσής του δεν έχουν τελειώσει και βέβαια το σχολείο δεν έχει παραδοθεί. 
 
Επερωτάσθε αν παρακολουθείται το θέμα, ποια είναι η αιτία της καθυστέρησης και σε τι ενέργειες 
έχετε προχωρήσει; 
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